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 Styrelsemötesprotokoll 2023-09-04 

Närvarande: Ingrid Höglund, Sören Svensson, Marit Erikes, Sofie Öst,  
                      Marie Hjort, Maria Rydell, Helen Dragsten. Via zoom : Elisabeth von Knorring. 
                      Anmält frånvaro: Cassandra Vikgren 
                       
                       
                       
                      
                      
                      
§ 64              Mötets öppnande 
                     Ordförande öppnade mötet. 
                      

§ 65 Val av justerare  
                     Sören Svensson valdes att justera protokollet. 

§ 66 Fastställande av dagordning och anmälan av övriga frågor 
 Dagordningen godkändes. 
                      
                      
§ 67 Föregående protokoll 
                     Lades till handlingarna. 
                      
                      

§ 68 A. Skrivelser inkommande 
                     En fråga från Mora bk att samarbeta med rasspecial bruks för Rottweilerklubben 
                     hösten 2024. Gäller alla klasser apell-elit. Mora bk önskar svar senast sista  
                     september. Ingrid kontaktar ” bruksfolket” i klubben om detta. 
                     Seminarium för utställningsansvariga i Rotebro. Kricko och Marita Billström deltar. 
                      

                     B. Skrivelser utgående 
                     Inga utgående skrivelser. 

§ 69 Rapporter 
 
A. Ekonomisk rapport. 
Se bifogad rapport. 

B. Sektor 

 Agilitysektorn 
                     Planerar en stor 3-dagarstävling ( Siljan Open ) tillsammans med Mora Bk. Ett möte i  
                     september med Leksands sparbank som vill sponsra tävlingen samt komma ut på  
                     plats och hålla i någon aktivitet. 

 
                     Tävlingssektorn 
                     Ingen rapport. 
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                     Hundutbildningssektorn 
                     Ingen rapport. 
                       

                     Rasutvecklingssektorn – mental 
Saknar ansvarig. 

Rasutvecklingssektorn-utställning. 
Utställningen flöt på bra. Allt fungerade som vanligt jättebra. Vi kommer att flytta  
Vår officiella utställning 24/8 till Leksand i samband med bruks SM. Letar domare till  
inoffen 26/5 samt till den officiela. Kricko och Marita Billström är anmälda tii 
seminariet i Rotebro. 

Tjänstehund 
                      Ingen rapport. 

Draghundsektorn 
                     Saknar  ansvarig 

Rallylydnadssektorn 
                     2-dagars tävling den 9-10 september. Alla klasser, 2 starter / klass. 

Specialsöksektorn 
                     Ingen rapport. 

C. Övriga rapporter 

Plan och mark. 
Ingen rapport. 

Stuga/ kiosk. 
En fråga om det ingår tömning av bajstunnan ( vid agilityplanen) vid städning av 
stugan. Nej, den får tömmas av funktionär när det är tävling. 

Aktivitetsgruppen 
                     Ett program för ” Hundens vecka ” v 37 är gjort och annonseras i Rättviksnytt v 36. 

Hemsidan 
                     Ingen rapport. 

                     Distriktet 
                     Distriktsmöte den 19 september kl 19 via zoo. Elisabeth v Knorring anmäler sig. 

 § 70             Att göra lista 
                     Snörasskydd är på plats.  Lyset på planerna är på gång. Luftvärmepumpen 
                     ska installeras. 
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§ 71              Övrigt 
                      
                      Förtjänstäcken patrullhund ska ansökas i december och övriga i januari. 
                      Städdag/ målningsdag tar vi till våren. 
                      Sören skickar ut kallelse om medlemsmöte till medlemmarna. Ingrid lägger ut 
                      i klubbstugan veckan innan mötet. 
                      Skott på platsliggningen utgår den 9 oktober ( medlemsmöte). 
                      Marknadsparkering. Ingrid gör inlägg på Fb sidan samt sätter upp lista på  
                      klubbens anslagstavla. 
                      Kursarvode och reseersättningar diskuterades. Beslut om reseers tas i december. 
                      Löptikar på kurs? Ingrid kontaktar HUS, kan vara bra med gemensam policy på  
                      våra kurser.  
                      En fråga om våra instruktörer får rabatt för att gå på annan kurs i syfte till fort- 
                      bildning. Ingrid kontaktar HUS angående detta. 

                       
                     
                     
                     
                    
               
                        Beslut för mötet: 
                     
               
   
 § 72              Nästa möte den 2 oktober kl 19 
                        
                    

                    Justeras 

                    Ingrid Höglund sekreterare 

                    Marit Erikes ordförande                                       Sören Svensson  ledamot
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